## **Instruction of eIPO Subscription**

## 認購新股指示



致: 創僑證券有限公司 – 結算部

To: CLC SECURITIES LIMITED - Settlement Dept.

中央結算系統參與者編號 CCASS Participant ID: B01859

本人/吾等授權創僑證券有限公司以代理人身份代本人電子認購,詳情如下:			
I/We authorize CLC Sec Ltd to act as a nominee for me for subscription, details as following:			
申請人			
Applicant			
賬戶號碼			
Account No.			
股票代號 (名稱)			
Stock Code (Name)			
認購價			
Subscription Price			
申請股數			
No. of Subscription Shares			
申請金額			
Application Amount			
孖展比率及金額			
Margin Rate and Amount			
<b>孖展息率</b>			
Margin Interest Rate			
應付金額 Amt Payable (包括手續費 Including handling			
charge: 現金 Cash HKD20 / 孖展 Margin HKD100)			
截止申請日期			
Last application date			
聲明 Declaration:			
本人/吾等特此聲明本人/吾等並無重複認購上述公司的股份。			
I/We declare that I/We have not applied for multiple application for this subscription of shares.			
本人/吾等明白 貴公司需要就是次認購股份向港交所及相關機構披露本人/吾等的身份資料。			
I/We understand that your Company will disclose my/our identity to the HKEx and other relevant regulatory organizations for this share subscription.			
認購股份數額以承銷商最後確定為準,本人/吾等明白本人/吾等可能獲分配全部或部份甚至完全沒有獲得分配認購的數量。			
Share allotment is the sole discretion of the sponsor. I/We understand that I/We shall have chances to be allotted to all, partial, or none of the			
subscribed quantity.			
本人/吾等並非上述上市公司的大股東亦並非關連人士。若本人/吾等並不是最終權益擁有人,本人/吾等會向貴公司作出特別聲明。			
I/We am/are not a substantial shareholder of the above listing company and I/We am/are not an associated person of the above listing company.  I/We shall notify your company if I/We am/are not the ultimate beneficial owner of the subscribed shares.			
2 110 shan nothly your company if 2 110 and are not the triumate belieficial	owner of the subscribed shares.		
安丘英曼 Client's Signature(s)	短妇/安阳主厅签夕 AE'a/CS's Signature		
客戶簽署 Client's Signature(s) 日期 Date:	經紀/客服主任簽名 AE's/ CS's Signature 日期 Date:		
HW 2000	H /// 2 mile.		

僅供內部使用 For Official Use Only			
核對簽名 Signature Verified by	核准 Approved by	輸入 Input by	驗證 Checked by
日期 Date:	日期 Date:	日期 Date:	日期 Date: